
ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRITO ESTE

N.º de Acta: 7

Carácter de la sesión: Ordinaria

Fecha de la sesión: 25. octubre. 2022

Hora inicio / fin: 20:31 / 21:35

Lugar: Cámara Agraria Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Miembros Asistentes:

JORGE RIBES VICENTE Presidente 

OCTAVIO TRAVER PERALTA Vicepresidente – Concejal (PSPV)

LUCIANO FERRER PONS Concejal (VOX)

JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA Vecino (Alcaldía)

SERGIO TOLEDO LLORENS Vecino (Partido Popular) 

VICKY AMORES HEREDIA Asoc. VV Rafalafena 

JOSÉ D. PARRA CUARTERO Asoc. VV Dr. Marañón y Adyacentes

ESTEBAN ADELL BOIX Asoc.VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez

JOAN BERNAT MAYOR AMPA CP Lluis Revest

Miembros Ausentes:

SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO Vecino (Alcaldía)

RAFA JIMÉNEZ CÉVOL Vecino (Ciudadanos)

EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ Asoc. VV Gumbau

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT Asoc. VV Rafalafena dels Tarongers

(*) Excusa ausencia

Secretario:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Por el señor Vicepresidente se abre la sesión dando paso al siguiente orden del 
día:

1º.- Aprobación del Acta de la sesión anterior de fecha 27 de septiembre de 
2022.
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Se aprueba por unanimidad de los miembros asistentes. 

2º.- Asuntos Pendientes. 

El señor Presidente comenta en primer lugar que estos días atrás se ha reunido con la 
representante de la asociación de vecinos de Rafalafena dels Tarongers, para ver in situ y 
dar las posibles soluciones a temas pendientes del barrio de Rafalafena dels Tarongers.

Por otra parte el señor Secretario comenta algunos de los temas que se han pedido 

La señor Eva Jiménez que comentaba el mal aspecto que ofrece el pasaje situada entre la 
Av Hermanos Bou y calle  Prim y solicitaba una solución verde y una zona de juegos 
infantiles.  »  »  »  desde  los  Servicios  Técnicos  han  contestado  que  está  prevista  la 
plantación  en breve. En cuanto a los juegos, no hay presupuesto previsto para colocarlos. 
Se pasará para que se prevea en los presupuestos del 2023.

El señor Esteban Adell que comentaba que había unos contenedores en el Bulevar Vicente 
Blasco  Ibáñez,  en  el  número  1,  delante  de  una  gestoría.   »  »  »  desde  los  Servicios 
Técnicos  han  contestado  que  se  ha  realizado  visita  de  inspección;  el  inspector  ha 
informado a los interesados que la ubicación que proponen podría interferir en la salida de 
un garaje, por todo ello se considera que la ubicación actual es la adecuada.

3º.- Ruegos y preguntas.

Interviene José M. Rebollo de la Rosa. El señor Rebollo vuelve a incidir que los 
soportes de las sombrillas y otros elementos de las terrazas ubicadas en la Plaza de la 
Muralla Liberal,  los dejan apoyados contra la misma, y en la Av Capuchinos los dejan 
apoyados contra las palmeras o en medio del paseo. El señor Rebollo añade que tienen la 
obligación de retirar dichos elementos cuando cierran la terraza ya no solo porque pueden 
deteriorar el Patrimonio Municipal sino también porque pueden provocar algún accidente 
con algún viandante que por allí transite.

Interviene Luciano Ferrer Pons. El señor Ferrer, pregunta si se ha previsto en las 
obras de la  rotonda Camino La Plana  haya buena visibilidad,  teniendo  en cuenta que 
pasará  un  carril  bici.  El  señor  presidente  comenta  al  respecto  que  ese  cruce  estará 
semaforizado para regular el tráfico.

Interviene Vicky Amores Heredia. La señora Amores en primer lugar agradece al 
señor  Presidente  por  la  visita  al  barrio  de  Rafalafena  y  la  mediación  para  colocar  el 
escenario  y  foco  de  luz  para  las  fiestas  de  la  asociación.  A  continuación  hace  un 
recordatorio de los siguientes asuntos:

Retirada de dos árboles que están pudriendo el tejado del local de la Asociación.
Ampliar  acera para personas con discapacidad.  No se puede acceder al  local. 

Allanar el terreno que quedó hecho un desastre a raíz de la instalación del WC en el Paseo 
de la Amistad. El WC ha estado fuera de servicio todo el fin de semana.

Medición acústica de la plaza de la Muralla Liberal.
Poda de árboles y palmeras, pendiente.
Solicita una reunión con la Concejala de Parques y Jardines.
Solicita plano real de las obras de la Av de Lidón.
Aparatos de ejercicios aprobados pero que no están operativos todavía.
Reponer el árbol de la calle Miguel Servet que se retiró al estar seco.
La calle Madrid está a oscuras, porque las farolas están por encima de las copas 

de los árboles, impidiendo la iluminación de la calle.
Preocupación por el problema con el CO2 como consecuencia del tráfico saturado 

en calle Rafalafena.  Ahora el  autobús también pasa por la  calle  Benicarló.  La semana 
pasada la policía tuvo que intervenir cortando esa calle para que un autocar pudiera salir 
marcha atrás.
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Sobre el terreno, en la Av de Lidón, no se ve claramente la ubicación de mesas y 
sillas de las terrazas de las cafeterías.

Interviene José D. Parra Cuartero. El señor Parra comenta los siguientes temas 
de la zona Dr. Marañón y adyacentes:

Las aceras de la calle del Tomillo y otras de esa zona son muy estrechas. El 
peatón con un carrito de la compra o de bebé tienen que circular por la calzada.

El señor Parra en tono irónico agradece a la Concejala de Parques y Jardines el 
plantel de diseño de la plaza Doctor Marañón por las pocas plantas que se han dispuesto 
en las zonas verdes.

El señor Parra indica que se debería reponer un árbol que retiraron en la calle 
Artana.

Falta asfaltar el camino Almalafa.
Recuerda la pregunta de si se podría hacer una zona deportiva en el solar frente a 

la Cruz Roja.
Se solicitan más huertos Urbanos en esta zona.
En el  bloque de viviendas situado arriba de la Tenencia de Alcaldía  Este han 

entrado  a  robar  en varias  viviendas  estos  días  atrás.  El  señor  Presidente  comenta  al 
respecto que aunque se puede llamar a la Policía Local es la Policía Nacional quien tiene 
competencia en estos hechos delictivos.

Pregunta por la viabilidad de las tarjetas de los contenedores; el tanto por cien de 
utilización ciudadana; que premio se obtienen por su utilización.

Interviene  Sergio  Toledo  Llorens. El  señor  Toledo  comenta  que  el  parque 
Rafalafena, ahora que han quitado la valla muchos transeúntes se han trasladado allí. Se 
trata de un parque que ahora está abierto todo el día con mucha vegetación y poca luz 
provocando un entorno de poca seguridad. Se solicita vigilancia policial.

En la zona de Censal junto al parque del Lago los vecinos han detectado ratas de 
gran tamaño.

Interviene Esteban Adell Boix. El señor Adell comenta en primer lugar que al no 
poder cruzar el Bulevar las calles  perpendiculares a éste, se está notando el que no haya 
tantos accidentes. El señor Presidente comenta al respecto que se esta elaborando un 
proyecto del Bulevar para que sea toda una zona peatonal y poder quitar los cortes de 
calle. 

El señor Adell pregunta si se puede especificar que ejecuciones se van a realizar 
hasta mayo. El señor Presidente comenta que primero habrá que tener el presupuesto 
cerrado. Se espera que este cerrado para la próxima reunión.

Interviene Joan Bernat Mayor. El señor Bernat comenta que para que haya una 
buena armonía entre la circulación de bicicletas,  vehículos y peatones, en primer lugar 
tiene que haber una educación vial que empiece ya en los colegios.

El carril bici de la Av de Lidón, desde ‘els bous de Perot hasta Tombatossals es un 
carril continuo de ida y vuelta en el que no se han previsto accesos colindantes.

Y no habiendo más asuntos que tratar se levanta la sesión, siendo las veintiuna 
horas y  treinta y  cinco minutos,  extendiéndose de ella  la  presente acta firmada por el 
Vicepresidente y el Secretario.

(Documento firmado electrónicamente al margen)
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ACTA DE LA JUNTA MUNICIPAL DEL DISTRICTE EST

Núm. d'Acta: 7

Caràcter de la sessió: Ordinària

Data de la sessió: 25. octubre. 2022

Hora inicie / fi: 20:31 / 21:35

Lloc: Cambra Agrària Local. Av Mare de Déu de Lledó, 16

Membres Assistents:

JORGE RIBES VICENTE Presidente 

OCTAVIO TRAVER PERALTA Vicepresidente – Concejal (PSPV)

LUCIANO FERRER PONS Concejal (VOX)

JOSÉ M. REBOLLO DE LA ROSA Vecino (Alcaldía)

SERGIO TOLEDO LLORENS Vecino (Partido Popular) 

VICKY AMORES HEREDIA Asoc. VV Rafalafena 

JOSÉ D. PARRA CUARTERO Asoc. VV Dr. Marañón y Adyacentes

ESTEBAN ADELL BOIX Asoc.VV Bul. Vicente Blasco Ibáñez

JOAN BERNAT MAYOR AMPA CP Lluis Revest

Membres Absents:

SALVADOR HUGO LÓPEZ BERNARDO Vecino (Alcaldía)

RAFA JIMÉNEZ CÉVOL Vecino (Ciudadanos)

EVA M.ª JIMÉNEZ JIMÉNEZ Asoc. VV Gumbau

ISSANKA RODRÍGUEZ MONSERRAT Asoc. VV Rafalafena dels Tarongers

(*) Excusa absència

Secretari:
JORGE AHÍS GAVALDÁ

Pel senyor Vicepresident s'obri la sessió donant pas al següent ordre del dia:

1r.- Aprovació de l'Acta de la sessió anterior de data 27 de setembre de 2022.

S'aprova per unanimitat dels membres assistents. 

2n.- Assumptes Pendents. 

El senyor President comenta en primer lloc que estos dies arrere s'ha reunit amb 
la representant de l'associació de veïns de Rafalafena dels Tarongers, per a veure in situ i 
donar les possibles solucions a temes pendents del barri de Rafalafena dels Tarongers.
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D'altra banda el senyor Secretari comenta alguns dels temes que s'han demanat :

La senyor Eva Jiménez que comentava el mal aspecte que ofereix el passatge 
situada entre la Av Germans Bou i carrer Prim i sol·licitava una solució verda i una zona de 
jocs infantils. » » » des dels Serveis Tècnics han contestat que està prevista la plantació en 
breu. Quant als jocs, no hi ha pressupost previst per a col·locar-los. Es passarà perquè es 
preveja en els pressupostos del 2023.

El  senyor  Esteban  Adell  que  comentava  que  hi  havia  uns  contenidors  en  el 
Bulevard Vicente Blasco Ibáñez, en el número 1, davant d'una gestoria. » » » des dels 
Serveis Tècnics han contestat que s'ha realitzat visita d'inspecció; l'inspector ha informat 
els interessats que la ubicació que proposen podria interferir en l'eixida d'un garatge, per 
tot això es considera que la ubicació actual és l'adequada.

3r.- Precs i preguntes.

Intervé  José M.  Rebollo de la Rosa. El senyor  Rebollo torna a incidir  que els 
suports de les ombrel·les i  altres elements de les terrasses situades en la Plaça de la 
Muralla  Liberal,  els  deixen  secundats  contra  esta,  i  en  la  Av  Caputxins  els  deixen 
secundats contra  les  palmeres  o enmig del  passeig.  El  senyor  Rebollo afig  que tenen 
l'obligació de retirar  estos elements quan tanquen la terrassa ja no sols  perquè poden 
deteriorar el Patrimoni Municipal sinó també perquè poden provocar algun accident amb 
algun vianant que per allí transite.

Intervé  Luciano Ferrer Pons. El  senyor Ferrer,  pregunta si s'ha previst  en les 
obres de la rotonda Camí La Plana hi haja bona visibilitat, tenint en compte que passarà un 
carril  bici.  El  senyor  president  comenta sobre  este tema que  eixe encreuament  estarà 
regulat el trànsit per semàfors

Intervé  Vicky  Amores  Heredia.  La  senyora  Amores  en  primer  lloc  agraeix  al 
senyor President per la visita al barri de Rafalafena i la mediació per a col·locar l'escenari i  
focus de llum per a les festes de l'associació. A continuació fa un recordatori dels següents 
assumptes:

Retirada de dos arbres que estan podrint la teulada del local de l'Associació.

Ampliar  vorera  per  a  persones  amb  discapacitat.  No  es  pot  accedir  al  local. 
Aplanar el  terreny que va quedar fet un desastre arran de la instal·lació del WC en el 
Passeig de l'Amistat. El WC ha estat fora de servei tot el cap de setmana.

Mesurament acústic de la plaça de la Muralla Liberal.

Poda d'arbres i palmeres, pendent.

Sol·licita una reunió amb la Regidora de Parcs i Jardins.

Sol·licita pla real de les obres de la Av de Lledó.

Aparells d'exercicis aprovats però que no estan operatius encara.

Reposar l'arbre del carrer Miguel Servet que es va retirar en estar sec.

El carrer Madrid està a les fosques, perquè els fanals estan per damunt de les 
copes dels arbres, impedint la il·luminació del carrer.

Preocupació pel problema amb el CO  a conseqüència del trànsit saturat en carrer₂  
Rafalafena. Ara l'autobús també passa pel carrer Benicarló. La setmana passada la policia 
va haver d'intervindre tallant eixe carrer perquè un autocar poguera eixir marxa arrere.

Sobre el terreny, en la Av de Lledó, no es veu clarament la ubicació de taules i 
cadires de les terrasses de les cafeteries.
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Intervé José D. Parra Cuartero. El senyor Parra comenta els següents temes de 
la zona Dr. Marañón i adjacents:

Les voreres del carrer del Timó i altres d’eixa zona són molt estretes. El vianant 
amb un carret de la compra o de bebé han de circular per la calçada.

El senyor Parra en to irònic agraeix a la Regidora de Parcs i Jardins el planter de 
disseny de la plaça Doctor Marañón per les poques plantes que s'han disposat  en les 
zones verdes.

El senyor Parra indica que s'hauria de reposar un arbre que van retirar al carrer 
Artana.

Falta asfaltar el camí Almalafa.

Recorda la pregunta de si es podria fer una zona esportiva en el solar enfront de 
la Creu Roja.

Se sol·liciten més horts Urbans en aquesta zona.

En el bloc de cases situat a dalt de la Tinència d'Alcaldia Est han entrat a robar en 
diversos habitatges  estos dies arrere. El senyor President comenta sobre  este tema que 
encara que es pot telefonar a la Policia Local és la Policia Nacional qui té competència en 
estos fets delictius.

Pregunta  per  la  viabilitat  de  les  targetes  dels  contenidors;  el  tant  per  cent 
d'utilització ciutadana; que premi s'obtenen per la seua utilització.

Intervé Sergio Toledo Llorens. El senyor Toledo comenta que el parc Rafalafena, 
ara que han llevat la tanca molts transeünts s'han traslladat allí. Es tracta d'un parc que ara 
està  obert  tot  el  dia  amb  molta  vegetació  i  poca  llum  provocant  un  entorn  de  poca 
seguretat. Se sol·licita vigilància policial.

En la zona de Censal al costat del parc del Llac els veïns han detectat rates de 
gran grandària.

Intervé  Esteban Adell Boix.  El senyor Adell  comenta en primer lloc que al no 
poder creuar el Bulevard els carrers perpendiculars a este, s'està notant el que no hi haja 
tants accidents.  El  senyor President  comenta sobre  este tema que  s’està elaborant  un 
projecte del Bulevard perquè siga tota una zona per als vianants i poder llevar els talls de 
carrer. 

El senyor Adell pregunta si es pot especificar que execucions es realitzaran fins a 
maig. El senyor President comenta que primer caldrà tindre el pressupost tancat. S'espera 
que estiga tancat per a la pròxima reunió.

Intervé  Joan Bernat Mayor. El senyor Bernat comenta que perquè hi haja una 
bona  harmonia  entre  la  circulació  de  bicicletes,  vehicles  i  vianants,  en  primer  lloc  ha 
d'haver-hi una educació viària que comence ja en els col·legis.

El carril bici de la Av de Lledó, des de els bous de Perot fins a Tombatossals és un 
carril continu d'anada i volta en el qual no s'han previst accessos confrontants.

I no havent-hi més assumptes que tractar s'alça la sessió, sent les vint-i-una hores 
i  trenta-cinc  minuts,  estenent-se  d'ella  la  present  acta  signada  pel  Vicepresident  i  el 
Secretari.

(Document signat electrònicament al marge)
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